
Styrelseprotokoll 

 
 

Protokoll, styrelsemöte för Slättens samfälldhetsförening den 10 september -2018 

 

 

Närvarande:  

Nina, Joakim, Linda och Magnus  

 

1. Öppnande och godkännande  

Magnus tog Ordförande klubban öppnade mötet och dagordningen fastställdes. 

 

2. Föregående protokoll 

Protokollet gicks igenom och uppgifter som skulle göras rapporterades. 

 

3. Rapporter och uppgifter 

Joakim och Magnus hade möte med Peter Backman. Joakim redogjorde om möte vilket 

utfördes i god och kreativ anda. Vi var överens att Peter betalar in 35 000 kr för de nya 

tomterna därefter skall vägföreningen tillsammans med Peter Backman syna vägen.  

Han skall även betala in årsavgifter 15 412 kr för års avgifter.  

 

Joakim och Magnus redovisade sitt förslag vad som gäller på vägen ” Fastighets ägarens 

ansvar ”  

 

Vi diskuterade att fastighets ägaren på Älvkullevägen 45 kör in med sin lastbil. Vi tar reda på 

vad den väger och fakturerar årets transporter.  

 

4. Ekonomi 

På konto finns idag 52 951 kr 

 

5. Åtgärd av vägen 

Vi har lagt på grus och hyvlat. Vi har fått problem efter IP-Only har grävt in sin rör. Det har 

satt sig. Joakim ringer och försöker få hit dom.  

 

• Arbetsdag är den 6 oktober, 10:00.  

Klippa lite buskar, fylla hålor m.m  

 

Fika fixar Sandra. Joakim skickar ut mail på arbetsdagen.  

 

Magnus och Joakim tar in offert på dikning som vi gör nästa vår.  

 

6. Styrelsemöte 

Nästa styrelse möte 9 januari 2019 kl: 18:30 hos Linda 

   

 

8. Avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 

Vid dator 

Joakim Jörenius, inhoppad sekreterare 


